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Αφού διαπιστώθηκε ότι υπάρχει απαρτία, ξεκινά η συζήτηση. 

 

Θέμα 1ο: Αναφορά Β. Αλεξάνδρου (Παράρτημα 1) 

Ο κ Κοκκόλης παίρνει τον λόγο και λέει ότι ο ίδιος ενοχλήθηκε από την εισήγηση του κ. 

Αλεξάνδρου. Δεν έδειξε συλλογικότητα και προσέβαλε τα 2/3 των εκλεγμένων μελών 

χαρακτηρίζοντάς τα ανίκανα και χωρίς ενδιαφέρον. Αυτό σημαίνει ότι δεν αποδέχεται το 

αποτέλεσμα των εκλογών και της ΓΣ. Ο ίδιος δεν δέχεται ότι αυτό μπορεί να είναι άλλο ένα 

αποτυχημένο συμβούλιο. Με αυτό το κείμενο ο κ. Αλεξάνδρου αυτοανακηρύσσεται ηγέτης. 

Όμως ο σωστός ηγέτης θα πρέπει να αναδεικνύει τα καλά στοιχεία του καθενός. Ο κ. 

Αλεξάνδρου, αντίθετα, επιτίθεται και τους θεωρεί όλους άχρηστους. Θα μπορούσε να 

ζητήσει με αίτημα στη Γραμματεία σύγκληση της ΤΕΟ. Διαφορετικά, θα μπορούσε να ζητήσει 

από τον έφορο ορειβασίας να αλλάξουν θέση μεταξύ τους. Αλλά αυτός προκαλεί κρίση γιατί 

λειτούργησε δογματικά. Όλα λύνονται με καλή διάθεση και συζήτηση. Ο κ. Κοκκόλης δεν 

δέχεται ότι είναι μέλος ενός αποτυχημένου συμβουλίου. Κανένα συμβούλιο στην ιστορία του 

ΕΟΣ Θεσσαλονίκης δεν είναι αποτυχημένο. Όλα άφησαν πίσω τους κάποιο έργο. Παρακαλεί 

να αποσυρθεί η εισήγηση, την οποία χαρακτηρίζει λιβελλογράφημα. 

Ο κ. Αλεξάνδρου απαντά ότι η εισήγηση δεν είναι λιβελλογράφημα. Και αυτή είναι η στιγμή 

που κάποιοι θα πρέπει να δείξουν ότι έχουν αξιοπρέπεια. Η εισήγηση δεν αποσύρεται. 

Ο κ. Κοκκόλης ζητά να απορριφθεί η εισήγηση του κ. Αλεξάνδρου και να γίνει συζήτηση 

ανασχηματισμού χωρίς αυτή στο τραπέζι. Η αναδιάρθρωση των θέσεων να γίνει έτσι ώστε 

να αποκατασταθεί η εύρυθμη λειτουργία του ΔΣ. Ο κ. Αλεξάνδρου κατηγορεί τους άλλους, 

αλλά ο ίδιος δεν έχει κάνει κάτι για την προβολή του συλλόγου. Ζητά από τον κ. Αλεξάνδρου 

να πει τι έχει κάνει. 

Ο κ. Αλεξάνδρου απαντά ότι καλύπτει την ανικανότητα των άλλων επί οκτώ μήνες. 

Ο κ. Κοκκόλης τον ρωτά από πού αντλεί αυτό το δικαίωμα. 



Ο κ. Αλεξάνδρου απαντά ότι αυτό προκύπτει από τις ανάγκες του συλλόγου. Επίσης, ρωτά 

τον κ. Κοκκόλη να του πει τι δεν έχει κάνει ή τι έχει κάνει λάθος. 

Ο κ. Κοκκόλης λέει ότι δεν λειτουργεί έτσι. Προσθέτει ότι τα εκκρεμή θέματα θα έπρεπε να 

έρθουν για συζήτηση και όχι να παρεμβαίνει. Δεν θα πρέπει να επικαλύπτονται οι 

αρμοδιότητες των μελών του ΔΣ. 

Ο κ. Καψούδας λέει ότι ο καθένας θα πρέπει να ρωτήσει αν είναι ικανοποιημένος από τον 

εαυτό του ή από το ΔΣ γενικότερα. Ο ίδιος, ως πρόεδρος, θα έπρεπε να είναι πιο πολύ παρών 

στις δραστηριότητες του συλλόγου. Θεωρεί όμως ότι και το ΔΣ κυνηγά τις προθεσμίες. Θα 

μπορούσε να είχε παράξει περισσότερο έργο για τον σύλλογο με έγκαιρο προγραμματισμό. 

Ο κ. Κόντρας συμφωνεί με το πνεύμα του κ. Καψούδα. Λέει ότι οι άνθρωποι που εργάζονται 

κρίνοτναι με βάση στόχους που έχουν τεθεί. Το κάθε τμήμα θα έπρεπε να έχει στοχοθεσία 

έργου και να αξιολογείται βάση αυτού. Σε ό,τι τον αφορά, δεν θα μπει στη διαδικασία να 

σχολιάσει την εισήγηση του κ. Αλεξάνδρου. Σίγουρα υπάρχουν παραλείψεις και από την 

πλευρά του, αλλά δεν εξόκειλε το ορειβατικό έργο. Μπορεί να γίνει έργο με βάση τη 

συνεννόηση και τη συνεργασία. Σημειώνει ότι ποτέ δεν δέχτηκε ειδοποίηση για κάποια 

παράλειψη από τον κ. Αλεξάνδρου και μόνο στην εισήγηση διαβάζει κάτι τέτοιο. Οι διαφορές 

μεταξύ των μελών του ΔΣ υπάρχουν, αλλά θα πρέπει όλοι να συνεργαστούν για το καλό του 

συλλόγου. Προτείνει, τέλος, ο πρόεδρος, ο αντιπρόεδρος και ο γραμματέας να θέσουν 

στόχους στα μέλη του συμβουλίου. 

Ο κ. Παλάγκας ζητά να μη βγαίνουν προς τα έξω οι συζητήσεις στις συνεδριάσεις του ΔΣ. 

Ο κ. Κοκκόλης παραδέχεται ότι όντως το ΔΣ τρέχει πίσω από τα γεγονότα. Λέει ότι θα γίνει 

μία έκτακτη συνεδρίαση του ΔΣ, όπου θα καταθέσει τις απόψεις του. Επισημαίνει ότι έχει πει 

και παλαιότερα ότι πρέπει να τεθεί προγραμματισμός. Αν γινόταν αυτό, δεν θα υπήρχε τώρα 

αυτή η κρίση στο ΔΣ. 

Ο κ. Σιώτας υπενθυμίζει ότι δεν μπορεί να είναι ταμίας. 

Ο κ. Γιακαμόζης λέει ότι ούτε αυτός μπορεί να ανταποκριθεί στα καθήκοντα του εφόρου 

χιονοδρομίας. Ουσιαστικά την ΤΕΧ την έχει αναλάβει πλήρως ο κ. Κοκκόλης. 

Η κ. Χαλιάζη λέει ότι μπορεί να υπερασπιστεί το έργο της ως έφορος καταφυγίων. Οριακά 

μεν, αλλά μπορεί. Τα καταφύγια δεν είναι κρίσιμα από την άποψη ότι υπάρχουν προθεσμίες, 

αλλά είναι σύνθετο ζήτημα. Για κάποια θέματα χρειάζεται βοήθεια, ενώ σε κάποια άλλα 

μπορεί να ανταποκριθεί μόνη της. 

Η κ. Χαλιάζη συνεχίζει και λέει ότι εκ των πραγμάτων κάποια μέλη θα κάνουν περισσότερη 

δουλειά και κάποια λιγότερη. Τοπ ύφος της εισήγησης του κ. Αλεξάνδρου δεν είναι καλό. 

Κάνει πολλή φασαρία για μικρά θέματα. Δεν συμφωνεί σε άλλη αλλαγή πλην του ταμία. 

Ο κ. Παλάγκας παρακαλεί να παραιτηθούν και από το ΔΣ τα δύο μέλη που δεν μπορούν να 

ανταποκριθούν στις θέσεις τους. 

Ο κ. Σιώτας απαντά ότι δεν μπορεί να ανταποκριθεί στο ταμείο, αλλά μπορεί σε έναν άλλον 

ρόλο. 

Αποφασίζεται με ψήφους 5-4 (Αλεξάνδρου, Γιακαμόζης, Γιλέκη, Καψούδας) να μη γίνει 

δεκτή η εισήγηση του κ. Αλεξάνδρου για ανασχηματισμό του ΔΣ. 

 

Θέμα 2ο: ΤΕΟ 



Α. Ο κ. Κόντρας ενημερώνει το ΔΣ ότι η ΤΕο αποφάσισε ομόφωνα ότι από την εξόρμηση στον 

Βόρα (05/02/2017) και εξής θα υπάρχει υποχρεωτικά προκαταβολή 8€ ή 5€ για άνεργους και 

φοιτητές. Η τηλεφωνική κράτηση θα ισχύει μέχρι την Πέμπτη το μεσημέρι, οπότε και θα 

πρέπει να πληρωθεί τουλάχιστον η προκαταβολή. Εγκρίνεται ομόφωνα. 

 

Β. Ο κ Αλεξάνδρου λέει ότι έγινε συνάντηση με τον αθλητή του συλλόγου Πλάτωνα Αρώνη 

και προτείνει να γίνει ομοιόμορφη στολή για τους αθλητές ορειβατικού σκι του συλλόγου. 

Εγκρίνεται ομόφωνα. 

 

Γ. Ο κ. Κόντρας ενημερώνει ότι η ΤΕΟ εισηγείται να είναι δωρεάν το Σεμινάριο Συντονιστών 

για τα μέλη του συλλόγου. Το Σεμινάριο θα ξεκινήσει στο τέλος του χειμώνα. Το ΔΣ εγκρίνει 

ομόφωνα τη διεξαγωγή του Σεμιναρίου. 

 

Δ. Ο κ. Κόντρας ενημερώνει το ΔΣ ότι συζήτησε με τον εκπαιδευτή της Σχολής Ορειβασίας 

Αρχαρίων για το θέμα των αμοιβών. Ο εκπαιδευτής δεν δέχεται να πέσουν οι αμοιβές κάτω 

από τα 120€ για τον εκπαιδευτή και 100€ για τους βοηθούς. Δεδομένου ότι η σχολή έχει ήδη 

ξεκινήσει, δεν υπάρχει δυνατότητα διαπραγμάτευσης. Οι παραπάνω αμοιβές εγκρίνονται 

με ψήφους 7-2 (Παλάγκας, Σιώτας). 

 

Ε. Ο κ. Κόντρας λέει ότι δεν έχει πληρωθεί η δεύτερη δόση για τη Σχολή Ορειβασίας 

Αρχαρίων, διότι οι μαθητές δεν είχαν ενημερωθεί σχετικά. Αποφασίζεται ομόφωνα να 

σταλεί ηλεκτρονικό μήνυμα στους μαθητές. 

 

Θέμα 3ο: ΤΕΧ 

Α. Ο κ. Κοκκόλης ενημερώνει το ΔΣ ότι το Φυτώριο Χιονοδρομίας ξεκινά την Κυριακή 5/2 και 

οι συμμετοχές ξεπερνούν τις 20. 

Β. Ο κ. Κοκκόλης ενημερώνει το ΔΣ ότι για τον αγώνα Masters που θα διοργανώσει ο 

σύλλογος θα χρειαστούν περίπου 500€ για μετάλλια και άλλα έξοδα. Τα χρήματα θα 

επιστραφούν από την οικονομική συμμετοχή των αθλητών. Η δαπάνη εγκρίνεται ομόφωνα. 

 

Θέμα 4ο: Καταφύγια 

Α. Ο κ. Κοκκόλης ενημερώνει το ΔΣ ότι ο κ. Ακριτίδης (ενοικιαστής της Γρίτσας) κατέθεσε 

1000€. Από το 2016 οφείλει 500€ από το μίσθωμα και 180€ για χαρτόσημα. Συνεπώς, τα 

υπόλοιπα 320€ αντιστοιχούν στο 2017 και αναλύονται σε 180€ για χαρτόσημο και 140€ για 

ενοίκιο. Προτείνει να γίνει επιστολή προς τον κ. Ακριτίδη, στην οποία να του υπενθυμίζεται 

ότι το ενοίκιο του 2017 θα έπρεπε να έχει καταβληθεί εντός του πρώτου δεκαημέρου του 

2017. Στη συνέχεια, θα ακολουθήσει επίσκεψη για να επιβεβαιωθεί ότι εκτέλεσε τις εργασίες 

που δεσμεύτηκε. Εγκρίνεται ομόφωνα η αποστολή επιστολής. 

 



Β. Ο κ. Κοκκόλης ενημερώνει επίσης ότι ο ενοικιαστής του καταφυγίου του Σταυρού ζητά 

μείωση του ενοικίου. Αυτό είναι κάτι που θα συζητηθεί σε επόμενη συνεδρίαση του ΔΣ. 

Επίσης, ο διαχειριστής ζητά να μεταφερθεί η μίσθωση στον γιό του, σε περίπτωση που αυτός 

συνταξιοδοτηθεί. Εγκρίνεται ομόφωνα η ενδεχόμενη μεταφορά της μίσθωσης. 

Γ. Ο κ. Καψούδας λέει ότι υπήρξε καταγγελία στη σελίδα του συλλόγου στο Facebook ότι στο 

καταφύγιο του συλλόγου στο Σέλι επιτρέπεται το κάπνισμα. Κάτι τέτοιο αντιβαίνει τον 

κανονισμό των καταφυγίων. 

Η κ. Χαλιάζει προτείνει να συνταχθεί και να σταλεί ηλεκτρονικά στους διαχειριστές των 

καταφυγίων μία ομαδική επιστολή, στην οποία να υπενθυμίζεται ότι ο κανονισμός των 

καταφυγίων απαγορεύει το κάπνισμα. Εγκρίνεται ομόφωνα και εξουσιοδοτείται η κ. 

Χαλιάζη να τη συντάξει. 

 

Θέμα 5ο: Διάφορα 

Ο κ. Αλεξάνδρου καταθέτει εισήγηση σχετικά με την έκδοση του Εξώπολις (Παράρτημα 2). Το 

ΔΣ αποφασίζει εγκρίνει ομόφωνα την πιο οικονομική προσφορά εκτύπωσης. 

Ο κ. Κόντρας λέει ότι τη Σχολή Ορειβασίας Αρχαρίων ακολουθούν και πολλοί τρίτοι, μη 

εκπαιδευόμενοι. Αυτό δημιουργεί πρόβλημα, καθώς οι εκπαιδευόμενοι δεν μπορούν να 

είναι προσηλωμένοι, ενώ δημιουργείται και η εντύπωση ότι η Σχολή είναι μία χαλαρή 

συγκέντρωση, όπου μπορεί να συμμετέχει οποιοσδήποτε. Αποφασίζεται να γίνει σύσταση 

στον εκπαιδευτή και να μπορεί να συνοδεύει τη σχολή μόνο ένα μέλος της ΤΕΟ. 

 

Μη υπάρχοντος άλλου θέματος προς συζήτηση, η συνεδρίαση λύεται. 
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ΠΑΡΑΡΤΗΜΑ 1 

Θέμα: Ανασχηματισμός Δ.Σ. Αναφορά λόγων που μας οδηγούν σε ανασχηματισμό. 

Προτεινόμενες λύσεις. 

Ημερομηνία: 19/12/2016 

Προς: Διοικητικό Συμβούλιο ΕΟΣ-Θ 

Συντάξας: Αλεξάνδρου Βασίλειος 

Με την παρούσα αναφορά θέλω να επισημάνω στα υπόλοιπα μέλη του Δ.Σ. μια σειρά 

από γεγονότα τα οποία επιβάλουν τον ανασχηματισμό της σύνθεσης του Δ.Σ. ώστε να 

μπορέσει να γίνει πιο αποτελεσματικό και λειτουργικό. Μετά την πάροδο των πρώτων 

6 μηνών από την ανάληψη των καθηκόντων της νέας διοίκησης του ΕΟΣ-Θ είναι 

σαφέστατα τα ακόλουθα: 

Κάποια άτομα, μέλη του Δ.Σ. αδυνατούν να αντεπεξέλθουν στις απαιτήσεις που έχει 

ανάγκη ο ρόλος τους και κατ΄ επέκταση ο σύλλογος για να είναι λειτουργικός. Είτε 

λόγω έλλειψης χρόνου, είτε λόγω έλλειψης ικανοτήτων, είτε λόγω έλλειψης 

πραγματικού ενδιαφέροντος ή και συνδυασμού των παραπάνω παραγόντων το 

αποτέλεσμα είναι να μην προσφέρουν στο κοινό καλό. 

Η συμμετοχή στα κοινά του ΕΟΣ-Θ είναι μια εθελοντική άμισθη εργασία και έχει, λόγο 

των πλείστων κενών που έχουν αφήσει οι προηγούμενες διοικήσεις στο πέρασμα τους, 

ΑΥΞΗΜΕΝΕΣ απαιτήσεις οι οποίες απαιτούν πολλές παραπάνω ώρες εργασίας από 

τις τυπικές που ορίζονται από το καταστατικό. Κανείς δεν είπε ότι το φορτίο είναι 

ελαφρύ αλλά αυτό το γνωρίζαμε από πριν όλοι μας και εμπλακήκαμε σε αυτή τη 

διαδικασία για προσφέρουμε στο συλλογικό καλό. 

Υπήρξε από την πρώτη στιγμή ΠΕΔΙΟ ΔΟΞΗΣ ΛΑΜΠΡΟ και οι κατάλληλες 

συνθήκες για όποιο μέλος ήθελε να καινοτομήσει και να συμβάλει στη βελτίωση του 

συλλόγου. Δυστυχώς μερικά μέλη του Δ.Σ. τερματίζουν την προσφορά τους στην 

τυπική υποχρεωτική παρουσία τους στις τακτικές συνεδριάσεις και δεν δείχνουν το 

ανάλογο ενδιαφέρον που απαιτεί η θέση τους. 

Γίνονται υπερπροσπάθειες από μερικά μέλη του Δ.Σ. να καλυφθούν τα κενά που 

αφήνει η μη ενεργός συμμετοχή κάποιων άλλων μελών, ωστόσο το έργο που πρέπει να 

παραχθεί είναι ΤΕΡΑΣΤΙΟ, δυσανάλογο ως προς τις ώρες που μπορεί κάποιος να 

προσφέρει καθημερινά και αυτό θα έχει σαν αποτέλεσμα την εξάντληση των 

ανθρωπίνων πόρων μακροπρόθεσμα. 

Θα πρέπει να αποφασίσει ο καθένας ατομικά πλέον εκ των μελών του Δ.Σ. αν θα 

αναλάβει το ρόλο που απορρέει από τις υποχρεώσεις της θέσης του ή θα παραμείνει 

διακοσμητικό στοιχείο το οποίο θα επιβαρύνει και θα σαμποτάρει μακροπρόθεσμα τη 

λειτουργία του συλλόγου. 

Θα πρέπει να γίνει κατανοητό ότι ήδη έχει παρέλθει ανεπιστρεπτί το 1/6 της θητείας 

αυτού του Δ.Σ. και ως εκ τούτου αν δε γίνει ατομική αυτογνωσία, συνολική αξιολόγηση 

και ανασχηματισμός άμεσα ώστε να δοκιμαστεί ένα νέο πιο λειτουργικό, 

αποτελεσματικό και ευέλικτο σχήμα, κινδυνεύουμε να εκτεθούμε συνολικά σα Δ.Σ. για 



την έλλειψη σοβαρού έργου και να περιπέσουμε σε άστοχες ενέργειες αποτελώντας 

όλοι μας μια ακόμη αποτυχημένη διοίκηση στην ιστορία του ΕΟΣ-Θ. 

Ως εκ τούτου προτείνω τον μερικό ανασχηματισμό των θέσεων για τις ακόλουθες 

θέσεις: 

Ταμία 

Εφόρου Χιονοδρομίας 

Εφόρου Ορειβασίας 

Ενδεχομένως να προκύψουν και άλλες αλλαγές για την κάλυψη των ρόλων στο νέο 

ανασχηματισμένο Δ.Σ. 

 

Ταμίας: Πρόκειται για ένα νευραλγικό πόστο όπου απαιτεί την σχεδόν καθημερινή 

ενασχόληση για τον έλεγχο των οικονομικών του συλλόγου. Η ψηφιοποίηση των 

διαδικασιών διευκολύνει μέρος του έργου αλλά παρόλα αυτά πρέπει να υπάρχει μεγάλη 

και συχνή παρουσία του ατόμου και σε ώρες μη ανοιχτές για το κοινό για την επίλυση 

των ζητημάτων που ανακύπτουν. Η συνεργασία με τη γραμματεία του συλλόγου πρέπει 

να είναι σε σχεδόν καθημερινή βάση. Ο κ. Σιώτας αν και ανέλαβε με ενθουσιασμό το 

συγκεκριμένο ρόλο, δυστυχώς λόγω αυξημένου φόρτου εργασίας, δεν κατάφερε όχι 

μόνο να ανταποκριθεί αλλά να αναλάβει το ρόλο του ταμία όλο αυτό το χρονικό 

διάστημα. Στους δύσκολους καιρούς που όλοι ζούμε σαφέστατα δε μπορεί κάποιος να 

ζητήσει την ενασχόληση σε εθελοντική βάση από κάποιον μετά κοινά του συλλόγου 

και να ρίξει σε δεύτερη μοίρα την ατομική του εργασία. Αν και είμαι βέβαιος ότι 

προσπάθησε να βρει το χρονικό διάστημα για να προσφέρει από τη θέση του ταμία, 

επειδή έχει σαν επαγγελματίας ένα ωράριο που απαιτεί  επαγγελματικά ταξίδια, πολλές 

και διαφορετικές ώρες εργασίας τόσο εντός όσο και εκτός πόλης καθώς και σε ώρες 

που δεν ορίζονται από ένα τυπικό συνεχές ωράριο δε μπόρεσε να ανταποκριθεί ούτε 

κατ’  ελάχιστο στο ρόλο του. 

Ο κ. Σιώτας θεωρώ ότι μπορεί να προσφέρει σε άλλο πόστο που θα απαιτεί λιγότερο 

φόρτο εργασίας και όχι καθημερινή ενασχόληση γιατί και ιδέες έχει που θα βοηθούσαν 

το σύλλογο και έχει τις δυνατότητες για να προσφέρει όπως στο παρελθόν, έτσι θα 

νιώσει και ο ίδιος καλύτερα και πιο αποτελεσματικός χωρίς να περιέρχεται σε δύσκολη 

θέση από μια θέση που δε μπορεί να αντεπεξέλθει. 

 

Έφορος Χιονοδρομίας: Δυστυχώς κανένα άτομο του Δ.Σ. δεν έχει την τεχνική 

επάρκεια έτσι ώστε να μπορέσει να ανταποκριθεί σε αυτή τη θέση με επιτυχία. Όποιος 

και να αναλάβει αυτό το πόστο θα πρέπει να αναλάβει το διοικητικό κομμάτι του 

συντονισμού των μελών της ΤΕΧ, να κρατά τα πρακτικά, να συντονίζει τις ενέργειες, 

τις τακτικές συναντήσεις του οργάνου, να υποβάλει τις τεχνικές εκθέσεις με τις απόψεις 

και τις γνωμοδοτήσεις των μελών της ΤΕΧ στο Δ.Σ. και να λειτουργεί ουσιαστικά σα 

σύνδεσμος του οργάνου αυτού με το Δ.Σ. Ο κ. Γιακαμόζης μέχρι στιγμής δε μπόρεσε 

να ανταποκριθεί σε αυτό το ρόλο του συντονισμού και της διοίκησης, δεν έδειξε και 

κάποιο ιδιαίτερο ενδιαφέρον ενώ επισκιαζόταν από άλλο μέλος του Δ.Σ. που 



προσπαθούσε να βοηθήσει και αναλάμβανε πρωτοβουλίες. Η προσφορά του ήταν να 

εξαντλείται στον άχαρο ρόλο του παρατηρητή σε έναν τομέα που δε μπορούσε να 

προσφέρει. 

Ως εκ τούτου θα είναι καλό να εξεταστεί το ενδεχόμενο αν μπορεί άλλο μέλος του Δ.Σ. 

να αναλάβει το ρόλο της διοίκησης και του συντονισμού της ΤΕΧ και προτείνω σα 

λύση να αναβαθμιστεί το μέλος της ΤΕΧ Μπακατσέλος Δημήτριος σε ΕΙΔΙΚΟΣ 

ΣΥΝΕΡΓΑΤΗΣ ΣΕ ΘΕΜΑΤΑ ΧΙΟΝΟΔΡΟΜΙΑΣ του Δ.Σ., με παρουσία στα Δ.Σ. 

όπου θα υπάρχουν τα θέματα της ΤΕΧ, δικαίωμα άποψης και εισήγησης θεμάτων. 

Δικαίωμα ψήφου δε μπορεί να δοθεί λόγω του καταστατικού. 

Ο κ. Γιακαμόζης μπορεί να αξιοποιηθεί σε άλλο πόστο του Δ.Σ. το οποίο θα έχει και 

περισσότερο ενδιαφέρον για τον ίδιο, είναι εργατικός έχει προσφέρει σε ποικίλα πόστα 

κατά το παρελθόν και μπορεί να προσφέρει στο σύλλογο, έτσι θα νιώσει και ο ίδιος 

καλύτερα και θα είναι πιθανά και πιο αποτελεσματικός. 

 

Έφορος Ορειβασίας: Αδιαφιλονίκητα πρόκειται για έναν από τους πιο σημαντικούς 

και νευραλγικούς ρόλους στη διοίκηση του ΕΟΣ-Θ, καθώς το 80% περίπου των 

δράσεων του συλλόγου έχουν να κάνουν ουσιαστικά με την ορεινή πεζοπορία, την 

ορειβασία και την αναρρίχηση, ενώ έχει άμεση εμπλοκή και στα του μαραθωνίου. Η 

ορειβασία είναι το μοναδικό κομμάτι του ΕΟΣ-Θ το οποίο συντελεί με τις δράσεις του 

και φέρνει πόρους τόσο ανθρώπινους όσο και υλικούς οι οποίοι μπορούν να 

αξιοποιηθούν και να αναβαθμίσουν την εικόνα του συλλόγου. Εξ' αρχής 

εμπιστευτήκαμε για το ρόλο αυτόν ένα άτομο όχι τυχαίο το οποίο διέθετε και τις 

τεχνικές γνώσεις και την εμπειρία πολλών χρόνων καθώς είναι από τα παλαιότερα 

μέλη. Μετά την πάροδο 6 μηνών δυστυχώς διεφάνη, σαφέστατα πια ότι δε μπόρεσε να 

ανταποκριθεί στις απαιτήσεις του ρόλου αυτού. 

Καλώς ή κακώς ο φόρτος εργασίας για τον Έφορο Ορειβασίας είναι ΤΕΡΑΣΤΙΟΣ 

καθώς πρέπει να τεθούν και να μπουν σε σειρά μια σειρά από ζητήματα και 

κανονισμούς, καθώς το τμήμα έφτασε στα πρόθυρα της διάλυσης από την 

προηγούμενη διοίκηση και παραδόθηκε σχεδόν πλήρως αποσαθρωμένο. Δεν υπάρχουν 

κανονισμοί για μια σειρά από βασικά ζητήματα και λειτουργίες και ο τομέας αυτός 

λειτουργεί από κεκτημένη ταχύτητα λόγω της συνεχούς στήριξης του από τα μέλη του 

στις αναβάσεις.  

Θα αναφερθώ σε μια σειρά από γεγονότα τα οποία δυστυχώς κατέδειξαν την μη 

ικανοποιητική εργασία του Εφόρου Ορειβασίας. 

➢ Αποτυχία στα οργανωτικά της εξόρμησης της Βουλγαρίας. Διαφορετική λίστα από 

τον ΕΟΣ-Θ και διαφορετική τελική λίστα συμμετοχών, άγνωστος τελικός αριθμός 

συμμετεχόντων, εκμετάλλευση του “λεωφορείου του ΕΟΣ-Θ” και της δράσης του 

συλλόγου από το τουριστικό γραφείο ΑΡΜΑTOURS. Πρωτοβουλία για παροχή 

“προσφοράς” από το γραφείο ARMATOURS με όρους και διαδικασίες που δεν 

είχαν καμία σχέση έως τότε με τα όσα τηρούσε ο ΕΟΣ-Θ και όλοι οι συντονιστές. 

Μη ενημέρωση της ΤΕΟ και του ΔΣ για την τελική συμφωνία που τελικά έγινε 

πριν την ανάβαση. Αποτέλεσμα μια ανάβαση 48 ατόμων (οι 6 παντελώς άγνωστοι 



ως προς τον ΕΟΣ-Θ και όχι μέλη) να μη φέρει ούτε ένα ευρώ στο σύλλογο και να 

πληγεί η εικόνα και η αξιοπιστία του συλλόγου. 

➢ Επιλογή συναρχηγών σε πολυήμερες εξορμήσεις χωρίς να έχει προηγηθεί η 

έγκριση της ΤΕΟ. 

➢ Ασυνέπεια στην τήρηση της απόφασης του Δ.Σ. περί καταβολής από 

χρωστούμενες συνδρομές στο λεωφορείο. 

➢ Καθυστερήσεις στην κατάθεση των ταμείων μετά τις αναβάσεις οι οποίες 

ξεπερνούσαν σε ορισμένες υποθέσεις και τον ένα μήνα!!!! 

➢ Καθυστερημένες αναρτήσεις δράσεων και μη έλεγχος της διαδικασίας. 

◦ Καθυστερημένη ανάρτηση πολυήμερου προγράμματος της Γκιώνας Βαρδούσιων (10 

ημέρες πριν την εξόρμηση ενώ υπήρχε πρωτοβουλία του ιδίου για ανάληψη της από 

τις 29 Σεπτεμβρίου) με αποτέλεσμα να γίνουν αρκετές ερωτήσεις στο FB και να 

ληφθούν e-mail περί του αν έχει κάτι προγραμματισμένο . Συνέπεια της πρόχειρης 

αυτής διαδικασίας ήταν ο σύλλογος και λόγω της χαμηλής συμμετοχής να μπει «μέσα» 

καθώς τα έξοδα ήταν περισσότερα των εσόδων. 

➢ Καθυστερημένες αναρτήσεις μονοήμερων προγραμμάτων όπου ήταν ο ίδιος 

συντονιστής, το Πίνοβο ανακοινώθηκε την Τρίτη πριν την Κυριακή της ανάβασης 

και ενώ είναι μια πορεία που δεν. 

➢ Μη έλεγχος της έγκαιρης ανάρτησης προγραμμάτων άλλων συντονιστών όπως της 

διαδρομής Μάνας Σέλωμα. 

➢ Μη έγκαιρη ανάρτηση της συμμετοχής μας στο νυχτερινό ημιμαραθώνιο στο FB 

παρά το ότι είχε πει ότι θα το αναλάβει με αποτέλεσμα τελικά να μη συμμετέχουμε 

σα σύλλογος και πολλά μέλη μας να τρέξουν ατομικά. 

➢ Μη τήρηση από τον ίδιο σαν συντονιστή των διαδικασιών και υποχρεώσεων των 

συντονιστών της ανάβασης. 

◦ Στις αναβάσεις Πινόβου, Μάνας Σελώματος, Βαρδουσίων Γκιώνας δεν πήρε μαζί του 

το κουτί Α΄ βοηθειών του συλλόγου. 

◦ Καθυστερημένη προσέλευση. Στην ανάβαση στον Κίσσαβο που ήταν και 

συντονιστής προσήλθε 12 λεπτά αργότερα της προγραμματισμένης αναχώρησης. 

◦ Έλλειψη γνώσης διαδρομών που ανέλαβε ο ίδιος εθελοντικά. 

▪ Βαρδούσια Γκιώνα. 

▪ Μάνα Σέλωμα. 

➢ Είχε αναφέρει στο Δ.Σ. ότι θα έφερνε γραπτή τεχνική μελέτη για τις σχολές 

αρχαρίων αναρρίχησης και μέσου επιπέδου. Οι σχολές έχουν ολοκληρωθεί και δεν 

έχει κατατεθεί τίποτα σε έντυπη γραπτή αναφορά περί κόστους, συμμετεχόντων, 

επιτυχίας της σχολής κλπ. 

➢ Δημιουργία προστριβών με ΟΑΛΘ για τις διαμονές του μαραθωνίου στα 

καταφύγια και τοποθέτηση ατόμων που δεν ήταν στη λίστα των εθελοντών την 

τελευταία στιγμή και παρά τις αποφάσεις περί μη τοποθέτησης πρόσθετων 

εθελοντών. Άρνηση μεταφοράς αναλωσίμων υλικών για το σταθμό. Μη κατάθεση 

γραπτής αναφοράς μετά τον αγώνα. 



➢ Σε απόφαση του έκτακτου Δ.Σ. της 4 Νοεμβρίου 2016 ανέφερε ότι θα έμενε για 

να μιλήσει με τον εκπαιδευτή Γουμπέρη για να συνεννοηθεί για την ήδη 

καθυστερημένη έναρξη της σχολής αναρρίχησης μέσου επιπέδου, που θα ερχόταν 

μετά για την εκπαίδευση της σχολής αρχαρίων και τελικά αποχώρησε χωρίς να 

συναντηθεί ποτέ και να ζητήσει το οριστικό πρόγραμμα της σχολής. 

➢ Ενώ στα πλαίσια της ΤΕΟ είχαν αποφασιστεί μια σειρά από δράσεις και είχαν 

κατατεθεί κανονισμοί λειτουργίας δεν προώθησε ποτέ την πορεία ολοκλήρωσης 

τους και δεν τις έλεγξε ως θα όφειλε εκ της θέσεως του. 

➢ Δομήθηκε ένα πρόγραμμα αναβάσεων για τη νέα χρονιά χωρίς να τεθούν εξ αρχής 

οι βασικοί κανόνες σύνταξης ενός τέτοιου προγράμματος. Γίνανε δύο συναντήσεις 

με τους συντονιστές και μετά σε επίπεδο ΤΕΟ έκλεισε το πρόγραμμα και 

προωθήθηκε προς το ΔΣ χωρίς την οριστική αποδοχή ή έγκριση από τους 

συντονιστές. Τοποθέτησε συντονιστές εν αγνοία τους σε αναβάσεις. 

Επαναλήφθηκε η περσινή άστοχη ενέργεια του τότε Δ.Σ. που δεν είχε και γνώσεις 

περί ορειβασίας και σύνταξης ορειβατικού προγράμματος. 

➢ Τα πρακτικά της 4ης συνεδριάσεως της ΤΕΟ της 8 Σεπτεμβρίου 2016 ακόμη δεν 

έχουν κατατεθεί. 

Επιπρόσθετα δε πρέπει να αναφερθεί η υπόθεση της αγοράς υλικών για το πάρτι προς 

τιμήν των εθελοντών, όπου αναλαμβάνοντας πρωτοβουλία να χρηματοδοτήσει το 

κομμάτι αυτό αναφέρει μπροστά σε όλα τα μέλη του Δ.Σ. που συνεδρίαζε ότι θα 

πήγαινε στον κρεοπώλη της γειτονιάς του και θα τα έφερνε ο ίδιος. Σε συνομιλία με 

τον πρόεδρο του συλλόγου την ημέρα της εκδήλωσης ανέφερε ότι είπε ότι αυτός θα τα 

πλήρωνε και δεν θα τα έφερνε με αποτέλεσμα να τρέχουν 5 διαφορετικά άτομα για να 

καλυφθεί αυτή η έλλειψη λίγες ώρες πριν την εκδήλωση και να κινδυνεύουμε λόγω της 

προσωπικής αμέλειας του να εκτεθούμε όλοι σα σύλλογος. 

Όλα τα παραπάνω καταδεικνύουν ότι σε πολλά ζητήματα επέδειξε έλλειψη 

ενδιαφέροντος, αμέλεια και αδιαφορία, δυστυχώς μετά την πάροδο εξαμήνου φαίνεται 

ότι είναι αναξιόπιστος στο να τηρεί όσα ο ίδιος αναλαμβάνει να υλοποιήσει. 

Για τον κ. Κόντρα μετά από όσα προηγήθηκαν δε μπορώ να προτείνω πόστο στο οποίο 

να μπορεί να αξιοποιηθεί και προτείνω να είναι απλό μέλος του Δ.Σ. Θα πρέπει ο ίδιος 

να ξανασκεφτεί τους λόγους ενασχόλησης του με τα κοινά του ΕΟΣ-Θ και να 

αποφασίσει αν θέλει να αξιοποιηθεί, να προσφέρει και να βοηθήσει στην εξέλιξη του 

συλλόγου μελλοντικά, ποιο πόστο τον αφορά, το βαθμό εμπλοκής και τις ώρες που 

μπορεί να διαθέσει και αν προέχει η εξέλιξη του συλλόγου και του κοινού καλού έναντι 

όλων των άλλων. 

 

Πρόσθετες ενέργειες για να ισχυροποιηθεί διοικητικά και να γίνει πιο 

λειτουργικός ο σύλλογος. 

Επιπρόσθετα προτείνεται, να προταθεί στον κ. Πατιερίδη να είναι ο Νομικός 

Σύμβουλος του Δ.Σ. με δικαίωμα άποψης και τεχνικής εισήγησης και να παρίσταται 

στα Δ.Σ. που έχουν να κάνουν σε θέματα περί των καταφυγίων καθότι έχουμε μια σειρά 

από ανοιχτά μέτωπα σε αυτόν τον τομέα και η γνωμοδότηση του θα ήταν ιδιαίτερα 



σημαντική. Θα μπορούσε ο κ. Πατιερίδης να αξιοποιηθεί και στην υποβοήθηση του 

έργου του ΔΣ και της ΤΕΧ για την οργάνωση του τομέα της χιονοδρομίας. 

 

Επίλογος 

Όσοι αποφασίσουν να αυτοπροταθούν για συγκεκριμένες θέσεις, θα πρέπει να 

γνωρίζουν εξαρχής και τη σημαντικότητα του ρόλου τους και τις αυξημένες απαιτήσεις 

που αυτός έχει και το ότι χρειάζονται πάρα πολλές πρόσθετες ώρες εργασίας, πέραν 

των τυπικών, για να μπορέσει να λειτουργήσει ο σύλλογος, τουλάχιστον μέχρι να 

ισορροπήσουν μεσομακροπρόσθεσμα τα πράγματα και να μπουν σε μια σειρά. Αν δε 

μπορούν να προβούν σε αυτήν την ενέργεια θυσία, δυστυχώς μόνο κακό μπορούν να 

κάνουν στο σύλλογο με την εμπλοκή τους στα κοινά με την παραμονή τους σε θέσεις 

που απλά δε τους αφορούν και δε μπορούν να προσφέρουν. 

 

Με εκτίμηση 

 

Αλεξάνδρου Βασίλειος 

Αντιπρόεδρος ΕΟΣ 

Θεσσαλονίκης 



1 Από 2 

ΠΑΡΑΡΤΗΜΑ 2 
 

 

Θέμα: Ενημέρωση ΔΣ για την εξέλιξη του εξωπολις. Ενέργειες επιτροπής εντύπων και εξώπολις. 

Ημερομηνία: 30/01/2016 

Συντάξας: Αλεξάνδρου Βασίλειος  

 

Υπήρξε συνάντηση με την κ. Κυριακίδου. Προτείνει τις 40 σελίδες. 

Η ύλη στην πλειοψηφία της έχει συγκεντρωθεί και είναι υπο επεξεργασία. Ως τις 7 Φεβρουαρίου θα έχει 

ολοκληρωθεί. Εκρεμούν άρθρα για το FIS (από τον κ. Μπακατσέλο), Ορειβατικό Σκι (από τον κ. Κοκκόλη). 

 

Στάνταρτ ύλη: εξώφυλλο, περιεχόμενα, editorial, πρόγραμμα αναβάσεων,οδηγίες – βαθμοί δυσκολίας. 

Προσθήκη δισέλιδου για την αναρρίχηση. 

 

Θεματολογία: 30ος Μαραθώνιος, Ανάβαση στο Γράμμο, Σχολές αναρρίχησης, άρθρο για χιονοδρομία, άρθρο 

για απώλεια ιστορικού στελέχους, για φυτώριο (Γιατί Σκι), Κείμενο ιστορικό από Βενέζη, αναφορά στο συμβάν 

της 4 Δεκεμβρίου. 

 

Προσφορές:  Έχουν κατατεθεί ακόμη δυο προσφορές από τους κ. Νεστορόπουλο και Τσαγκέρα.Αναμένουμε 

την εισήγηση του ταμία κ.Σιώτα για την πλέον συμφέρουσα προσφορά. 

Υπενθιμίζεται ότι μας έστειλαν προσφρές έως τις 16/12/2016 τα ακόλουθα τυπογραφεία: 

Πεταλωτής,  Thessprint, Lithographia, Μαυρογένης, ΚΕΘΕΑ, AKRITIDIS.  

Οι προσφορές έχουν δωθεί σε προηγούμενο Δ.Σ. στο γενικό γραμματέα. 

 

Χορηγίες - Καταχωρήσεις: 

Το σύνολο των καταχωρήσεων έχει παραληφθεί ή είναι υπό επεξεργασία. Θα γίνει και μια κρούσηστη Dynafot 

για να συνδυασθεί με χορηγία προς την ομ΄δα του Ορειβατικού Σκι. Ως την Παρασκευή θα έχουμε οριστικές 

απαντήσεις.  

 

 

καταχώριση τύπος ποσό Εξέλιξη- ενέργειες ως 

16/12/2016 

Τερκενλής οπισθόφυλλο 400 Αναμονή συνάντησης 

Zorpidis ολοσέλιδη 200 Οκ ενημέρωσε και λογιστήριο 

Πλειαδες ολοσελιδη 200 Οκ περιμένει τρόπο 

αποπληρωμής 

Αγαπιος ημισέλιδη 100 Οκ  

Μπουντόλας ημισέλιδη 100 Οκ  

Κεραμιτζής  1  τέταρτο ή 

Ημισέλιδη 

50 ή 100 Οκ έχει ήδη καταβάλει τα 50. 

Θα αμς πει έως Τετάρτη 

1/2/2017 

Γαβρίτσας ημισέλιδη 100 Οκ  Αναμένουμε την 

καταχώρηση. 

Το Τσαι  1 τέταρτο 50 Οκ  

Παλαιό μέλος γνωστός κ. 

Πατιερίδη 

ΚΑΝΑΔΑΣ 

1 τέταρτο 50 Οκ  

Γκισταβίδης Ολοσέλιδη 200 Θα αναλάβειτ ην αποστολή των 

τευχών σε 60-70 συλλόγους. Δλδ 

το ισόποσο των 200. 



2 Από 2 

RouteMap 1 τέταρτο Παροχή 

χαρτών. Μας 

έδωσε 2 

χάρτες αξίας 

περίπου 44 

ευρώ για να 

κληρωθούν με 

τις πίτες 

αναμονή 

 

Πρόταση για παραμονή της καταχώρησης του Σελίου στο τεύχος 13 του 2017  για να βοηθηθεί το καταφύγιο. 

 

Κοστολόγιο εξώπολις 13: 350 +ΦΠΑ γραφιστικά, layout.  +       έξοδα εκτύπωσης 

Έσοδα εξώπολις 12: Γίναν οι ακόλουθες ενέργεις για να εισπραχθούν τα ακόλουθα ποσά: 

 

καταχώριση τύπος ποσό Εξέλιξη- ενέργειες ως 

30/01/2016 

Τερκενλής οπισθόφυλλο 400 Ακόμη δεν έχει γίνει 

επικοινωνία. Θα γίνει πάλι 

προσπάθεια και θα ξανασταλεί 

email ως τις 31/1/2017. 

Ζορπιδης ημισέλιδη 100 Υπήρξε επικοινωνία με τη 

βοήθεια του κ. Κεραμιτζή. 

Συμφωνήθηκε να συμψιφηστεί. 

Αγάπιος ημισέλιδη 100 Δεν έχει εξακριβωθεί η 

αποπληρωμή. 

Project ημισέλιδη 100 Υπήρξε επικοινωνία με κ. 

Κεραμιτζή και καταβλήθηκαν 

Μανώλας ημισέλιδη 100 Υπήρξε επικοινωνία με κ. 

Κεραμιτζή και καταβλήθηκαν 

Μανιτάρια 1 τέταρτο 50 Υπήρξε επικοινωνία με κ. 

Κεραμιτζή και καταβλήθηκαν ή 

θα καταβληθούν. 

Σέλι ημισέλιδη δωρεάν - 

 

 

Εκρεμούν του κ. Τερκενλή και του κ. Αγάπιου.  

 

 

 


